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BJELOVAR Zamjenica bjelovarsko-bilogorskog župana Đurđica Ištef Benšić sa suradnicima
povodom Međunarodnog dana sestrinstva, 11. svibnja, primila je Hrvoja Pokosa, predsjednika
Upravnog odbora Hrvatske udruge medicinskih sestara, Maria Gazića, predsjednika Hrvatske
komore medicinskih sestara – Podružnice Bjelovar i Sašu Haluseka, predsjednika Hrvatske
udruge medicinskih sestara – Podružnice Bjelovar.

  

Međunarodni dan sestrinstva, medicinske sestre i tehničari diljem svijeta obilježavaju 12.
svibnja, u spomen na rođenje Florence Nightingele – začetnice modernog sestrinstva. Upravo
taj dan prilika je da se zahvalimo svim medicinskim sestrama i tehničarima na brizi za bolesne i
zaštiti zdravih ljudi čija je zdravstvena zaštita nezamisliva bez medicinskih sestara i tehničara.
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– Zbog svega što činite u svom svakodnevnom radu, u nesebičnoj brizi i skrbi za naše
pacijente, svim medicinskim sestrama i tehničarima čestitam njihov dan, Međunarodni dan
sestrinstva. Također, želim vam zahvaliti u ime stanovnika i pacijenata naše županije, kao i u
ime onih koji koriste usluge naših zdravstvenih ustanova. Svi smo mi, prije ili kasnije pacijenti, ili
su to naši članovi obitelji, prijatelji, poznanici i svima nam je zajedničko to da nam je tada
potrebna pomoć. U takvim životnim situacijama, pomoć medicinskih sestara nam je najvažnija i
najpotrebnija – rekla je zamjenica župana Đurđica Ištef Benšić.
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  – Ovo je još jedan od načina da se pokaže što to sestre i tehničari rade. To nisu samo ljudi kojivas dočekaju kada dođete u ambulantu, već sudjeluju i u drugim sferama, organiziraju raznapredavanja, edukacije, sudjeluju u promicanju zdravlja i sudjeluju u edukaciji novih naraštajamedicinskih sestara što u srednjem što u visokom obrazovanju. Želim prenijeti porukumeđunarodnog sestrinskog vijeća za ovu godinu, sestre trebaju sudjelovati u političkom životu.Njihove kompetencije su veoma bitne i moraju sudjelovati sa čelnicima kako na lokalnoj iglobalnoj razini za poboljšanje cjelokupne zdravstvene zaštite – izjavio je Halusek, predsjednikHrvatske udruge medicinskih sestara, podružnice Bjelovar.  – U ime Hrvatske komore medicinskih sestara podružnice Bjelovar mogu reći da imamo 812članova na području naše županije. Tijekom ove godine planiramo raditi određene europskeprojekte kroz koje će se vidjeti stvarna potreba za sestrama i tehničarima, ali Komora će uvijekpodupirati trajno usavršavanje kako bi sestre i tehničari pratili svakodnevni napredak sestrinstvau Hrvatskoj i svijetu – rekao je Mario Gazić.  
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  Stanje u Općoj bolnici Bjelovar pojasnio je pomoćnik ravnatelja za sestrinstvo Opće bolniceBjelovar, Hrvoje Pokos, te je istaknuo prijeko potrebnu gradnju nove zgrade koja bi olakšalasvakodnevnicu sestara i tehničara, ali i pacijenata.  – U našoj bolnici radi 319 sestara na neodređeno i 13 na određeno. S obzirom da je našabolnica paviljonskog tipa, a to je zastarjela gradnja, sve ono što naš župan govori o novoj bolnicibilo bi olakšavajuće za nas i naše pacijente. Kada bi se sve kirurške djelatnosti objedinile najednom mjestu bilo bi idealno, jer mnogo se vremena troši na prazan hod između zgrada. Akose ostvari gradnja nove bolnice, olakšat će se posao našim sestrama i tehničarima. Također, sradom naših kolega i kolegica izuzetno sam zadovoljan, jer iskreno brinu za naše pacijente –zaključio je Pokos.  Tom prilikom zamjenica župana Đurđica Ištef Benšić, najavila je sastanak ministra zdravljaDaria Nakića i župana Damira Bajsa, upravo na temu nastavka projekta gradnje nove zgradeOpće bolnice Bjelovar, koji će se u utorak održati u Ministarstvu zdravlja.  
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